



Annexe 12

Assemblée Générale /General Assembly APEEE BXL IV Année scolaire 2015-2016, School year 2015-2016

CCAB - 36 rue Froissart 1040 Bruxelles – 1.02.2016

Candidature au Conseil d'Administration - Candidate for the Administrative Board

Nom/Name: Lennon Hudson Prénom/First name: Iseult

Parent des enfants en / Parent of a children in (précisez classe / specify class):

Mat/Prim/Sec P4 and S1 Section: BG DE EN FR IT NL RO

Motivation:

As a parent who has been involved in many Community events and projects in our school, I want to ensure continuity of what we have already established and create even more for the benefit of our children. I have been involved in organising five Somerfestos and would like to ensure our school party is incorporated more fully into the APEEE, for its sustainability. Somerfesto is a platform for supporting and launching many initiatives from teachers, parents and pupils - the school sweatshirts, the second-hand textbook sale and the Community Fund among them. I also set up Eureka! which is now run by a wonderful team of parent volunteers and I am a member of the Community Fund

FR

Comme un parent qui est déjà impliqué dans de nombreux événements et projets communautaires dans notre école, je tiens à assurer la continuité de ce que nous avons déjà mis en place et de créer encore plus pour le bénéfice de nos enfants.

J'ai participé à l'organisation de cinq Somerfestos et je voudrais assurer que notre fête de l'école soit incorporé plus pleinement dans l'APEEE. Somerfesto est une plateforme de support et de lancement de nombreuses initiatives des enseignants, des parents et des élèves - les sweatshirts scolaires, la vente des livres seconde main et le Fonds d'Action Communautaire d'entre eux. J'ai aussi mis en place Eureka! qui est maintenant géré par une merveilleuse groupe des parents bénévoles et je suis un membre du Fonds d'Action Communautaire.